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https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022__E8_81_8C_

E5_9C_BA_E6_97_B6_E5_c96_645154.htm Anna Wintour has her

dark sunglasses, Donatella Versace has corn-blonde hair and Phillip

Bloch is never seen without his Kangol cap. Learn from these style

arbiters and find your signature statement. Anna Wintour总是戴着

墨镜，Donatella Versace有一头玉米般的金发，而Phillip Bloch

总是戴着kangol帽。从这些时尚先锋身上学习他们的造型风格

，并打造属于你自己的标志性风格吧。 Difficulty: Average 困

难度：普通 Time Required: Varies 时间要求：各种时间。

Heres How: 要点如下： 1.Take a serious assessment of your overall

current style, deciding if you are traditional, modern,

fashion-forward, casual, hippie natural, etc. 我要收藏 认真的评估

下你现在的整体风格，确定你属于传统型的，时尚型的，潮

流型的，随意型的还是嘻哈一族的。 2.Determine what you are

trying to accomplish with your signature style: to be more

memorable, develop an always chic look or have more fun with

fashion. 确定你想通过标志性风格达到什么样的效果：给别人

更深刻的印象，让人看起来总是那么优雅，还是通过时尚得

到更多的乐趣。 3.Study famous tastemakers and what makes them

visually memorable. Many use "props," such as Karl Lagerfeld and

his fan or Britney Spears and her belly button. 从引领时尚潮流的

名人那里学习，懂得他们为什么那么令人过目难忘。很多人

借用“小道具”，如卡尔拉格菲尔德的小风扇，布兰妮的肚

脐眼。更多信息请访问：http://www.24en.com/ 4.Dont hesitate



to imitate a look and make it your own, making sure it fits into your

current style and personality. 毫不犹豫的去模仿一种风格，并让

其成为自己的风格，要确保它适合你目前的风格及你的个性

。 5.Decide what you would be most comfortable changing: your

hair, wardrobe colors or accessories. 看看改变哪里让你最舒心：

头发，衣服的颜色还是装饰品。 6.If youre choosing a striking

new hairstyle or color, try the new look in stages to see how it works. 

如果你打算做一个惊人的新发型，或染一个很鲜艳的颜色，

不要一下子就做出很大的改变，要慢慢的分阶段改变，看看

效果如何。 7.If you are choosing a bold new wardrobe color, start

by incorporating it as a shirt, tie or scarf color to see how well it

works for you. 如果你打算大批量购买不同颜色的衣服，先从

一件衬衣的搭配开始，如领带和围巾，看其是否适合你。

8.Relying on accessories -- sunglasses, big pins, bright hosiery or

vintage handbags -- is a safe, easy and inexpensive way to start a

personalized look. 佩带一些小饰品---太阳镜，胸针以及古香古

色的手提包等小饰品都会让你看起来别具一格，而他们既简

单便捷，又实惠可靠。 9.Experiment and alter your signature

style pieces as you grow more confident. 随着你自信的增长，试

验并调整你标志性风格的组成部分。 Tips:小贴士 1.Use your

signature style to camouflage flaws or draw attention to your best

features. 利用造型遮掩你的缺陷或者突出你的优点。 2.Try not

to cross the fine line between signature style and affectation. 不要跨

过造型和做作的那条底线。 3.A signature look can be something

as sentimental as a charm bracelet or as breezy as brightly colored

pantyhose: just make sure it feels like you and fits your personality



and lifestyle. 一个好的造型也许是一件性感迷人的手镯，也许

是一件清爽亮丽的裤子；确保你的造型适合你的个性和生活

方式。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细

请访问 www.100test.com 


